
چه كساني از تخريب سپاه سود مي برند؟
در روزهاي گذشته و به دنبال موضع گيري منفي رئيس جمهور در خصوص 
فعاليت هاي سازندگي سپاه پاسداران انقلاب اسلامي، موج تخريب ها عليه 
س��پاه رو به فزوني يافت. آنچه تأمل در اين حركت تخريبي را براي اصحاب 
خرد و نيروهاي دلسوز و علاقه مندان به سرنوشت كشور و انقلاب بيشتر طلب 
مي كند، همزماني اين امواج تخريبي با وضع تحريم هاي بي سابقه عليه سپاه 

در كنگره امريكا است. 
تضعيف و محدودسازي سپاه، مهم ترين هدف راهبردي تحريم هاي جديد 
امريكا است. اكنون در اين مقطع حساس از تحولات منطقه و نقشي كه سپاه در 
اين تحولات در راستاي تأمين منافع ملي و امنيت ملي ايفا مي نمايد، يك سؤال 
اساسي را بايد پاسخ داد و آن اينكه از تخريب سپاه چه كساني سود مي برند؟ 
آيا نفع تخريب سپاه از سوي برخي از جريان ها، گروه ها و افراد در داخل كشور، 
آنگونه كه تخريب كنندگان مدعي هستند، به جيب ملت ايران مي رود يا اينكه 

دشمنان ملت ايران از تخريب سپاه بهره ها خواهند برد؟
به نظر مي رسد پاسخ سؤال مذكور، خيلي سخت و پيچيده نباشد، سود و نفع 
تخريب سپاه، به جيب كساني سرازير مي شود كه اين نهاد انقلابي، قريب چهار 
دهه خار چشم آنان بوده است. منفعت تخريب سپاه از آن كساني خواهد بود كه 
در چهار دهه گذشته، اين مجموعه انقلابي و فداكار را عامل اصلي شكست ها 
و ناكامي هاي خود در ايران و منطقه راهبردي غرب آس��يا مي دانند. اكنون 
امريكايي ها، صهيونيست ها، برخي از دولت هاي مرتجع در منطقه و تمامي 
گروهك هاي تروريستي مقابل ملت ايران از قبيل منافقين و داعش، سپاه را 
مهم ترين مانع سر راه خود ارزيابي مي كنند. تمامي دشمنان انقلاب اسلامي 
و ملت ايران طي چهار دهه گذشته، به تجربه دريافته اند كه تنها راه بازيابي 
سلطه خود بر ايران، تضعيف و نابودي عوامل اقتدار ملت ايران است. تمامي 
اين دشمنان، بارها و بارها با صراحت از سپاه پاسداران به عنوان يكي از عوامل 
اصلي اقتدار جمهوري اسلامي ياد كرده، بر همين اساس تضعيف سپاه را در 
دستور كار خود قرار داده اند. در قانون جديد امريكا مبني بر تحريم هاي ايران، 
سپاه در كانون تحريم ها قرار دارد. امريكايي ها اميدوارند از طريق اين تحريم ها، 
ابتدا قدرت مانور را از سپاه در منطقه بگيرند و با تضعيف و محدودسازي سپاه 
سلطه از دست رفته خود در منطقه را بازيابند و سپس راه سلطه بر ايران بدون 
سپاه را به زعم خود هموار سازند. در اين عبارت آقاي »جان بولتون« نماينده 
سابق امريكا در س��ازمان ملل بايد تأمل ش��ود كه چند روز پيش در نشست 
منافقين  اظهار داشته بود: »نتيجه بازبيني سياست امريكا در مقابل ايران بايد 
اين باشد كه رژيم ايران چهلمين سال خودش را نبيند! بايد تا دير نشده هر 
چه زودتر به تهديدهاي ايران پايان داد و يكي از مهم ترين اين اقدامات، اعمال 
تحريم هاي بيشتر عليه اين كشور است كه خوش��بختانه در سنا در جريان 
است.« تحريم هاي موردنظر آقاي جان  بولتون، همان قانوني است كه سپاه را 

در كانون تحريم هاي شديد قرار مي دهد. 
اما نكته بسيار قابل توجه، محمل و پوش��ش ها براي تخريب  سپاه در داخل 
كشور است. آقاي رئيس جمهور، حضور سپاه در عرصه سازندگي كشور را مورد 
اشكال قرار داده، با ادبيات به كار گرفته در اين خصوص، زمينه و بستر را براي 

رسانه هاي يك جريان خاص به منظور تخريب سپاه فراهم ساخته است.
با تأمل در نكاتي، به وضوح مي توان دريافت كه پشت اين تخريب ها، اهداف و 
انگيزه هاي سياسي نهفته، اين پوشش ها براي ايجاد انحراف در افكار عمومي 

نسبت به اهداف پشت پرده است. نكاتي از قبيل:
1 � تمامي دولت ها در زمان صلح، از توان فني، مهندسي، مديريتي و نيروي 
انساني نيروهاي مسلح در كشور خود، براي فعاليت هاي سازندگي و عمراني 
استفاده مي كنند. براساس اين تجربه بشري و امر عقلاني، در قانون اساسي 
جمهوري اسلامي، استفاده از توان نيروهاي مسلح براي سازندگي و پيشرفت 

كشور مورد تصريح قرار گرفته است. 
2 � بعد از جنگ، اين دولت سازندگي با رياست مرحوم هاشمي رفسنجاني بود 
كه از سپاه خواست تا با ورود به عرصه سازندگي، به حل مشكلات كشور كمك 
نمايد. واگذاري پروژه هاي كوچك و بزرگ به س��پاه، از دولت آقاي هاشمي 
شروع شد و با توجه به موفقيت هاي سپاه در اجراي پروژه ها با كمترين قيمت 
و بالاترين كيفيت، واگذاري پروژه هاي بعدي در حوزه هاي مختلف به سپاه، 
در دولت هاي اصلاحات و مهرورزي ادامه يافت. جناب آقاي روحاني خود در 
ابتداي تشكيل دولت يازدهم، با حضور در جمع فرماندهان سپاه تصريح كرد كه 
دولت آمادگي دارد چند كلان پروژه را با توجه به تجارب سپاه و توانايي هايش، 
به اين نهاد انقلابي واگذار نمايد. در طول چهار س��ال گذشته، صحبت هاي 
معاون اول رئيس جمهور جناب آقاي جهانگيري و چندين نفر از وزرا، در مدح 
و تمجيد از توانايي هاي سپاه در عرصه سازندگي و ضرورت بهره گيري دولت 
از اين توانايي ها به وفور ديده مي شود! حال چه شده است كه به يكباره ورق 

برگشته، آقايان چيز ديگري مي گويند؟
3� بيش��ترين افتخارات دولت ها از زمان دولت سازندگي تا دولت اعتدال در 
موضوع س��ازندگي و پروژه هاي بزرگ ملي كه در راس��تاي پيشرفت كشور 
انجام ش��ده، مربوط به پروژه  هايي اس��ت كه دولت ها به قرارگاه س��ازندگي 
خاتم الانبيا)ص( واگذار كرده و اين قرارگاه طبق قرارداد آن را به پايان و پايان 
مرحله افتتاح رسانده است. خوب است آقايان منتقد به اين نوع فعاليت هاي 
سپاه، س��ري به آلبوم هاي عكس خود و عكس هاي يادگاري كه در كنار اين 

پروژه ها گرفته اند بزنند!
4 � نقطه شروع تهاجم ها و تخريب ها عليه سپاه به بهانه فعاليت هاي سازندگي 
و عمراني، به طرح هاي عمليات رواني رسانه  اي استكباري و صهيونيستي در 
سال هاي پيش برمي گردد. امريكايي ها تصور مي كردند با وضع تحريم هاي 
سنگين عليه جمهوري اس��لامي و به ويژه تحريم ها در حوزه صنايع نفت و 
گاز، ايران به سرعت دچار بحران  هاي ش��ديد اقتصادي شده و فرو مي ريزد. 
ورود س��پاه به عرصه صنعت نفت و گاز و به عهده گرفتن پروژه هاي سنگين 
چون  فازهاي 15 و 16 عسلويه، باطل السحر اين نقشه شيطاني شد. در اين 
مقطع بود كه غربي ها دريافتند، توانمندي هاي مديريتي، علمي و فني سپاه به 
گونه اي است كه در صنايع مادر و بزرگي چون نفت و گاز، به راحتي مي تواند 
جايگزين شركت هاي خارجي چون شل و توتال شود. به دنبال آشكار شدن 
اين توانمندي هاي سپاه بود كه رسانه هاي غربي به سفارش محافل سياسي � 
اقتصادي وابسته به جبهه استكبار، با ساخت مستند، تهيه گزارش، برگزاري 
گفت وگو و ارتباط با مخاطب��ان، به صورت هدفمندي تخريب س��پاه را در 
دستور كار قرار دادند. جالب است كه تمامي اين رسانه ها، با پوشش حمايت 
از مردم ايران و دفاع از بخش خصوصي چنين تخريب هايي را عليه سپاه انجام 
دادند. رسانه هاي غربي به دنبال القاي اين نكته بودند كه ورود سپاه به عرصه 
فعاليت هاي سازندگي، بخش خصوصي را منزوي ساخته و از عوامل پديدآيي 
مشكلات اقتصادي ايران است. آنچه اكنون بعضي از رسانه هاي داخلي با چراغ 
سبز رئيس جمهور در تهاجم و تخريب سپاه بيان مي دارند، دقيقاً كپي برداري 
شده از مطالبي است كه سال هاي سال است رسانه هاي غربي و شبكه هاي 
ماهواره اي به آن مي پرداختند. البته از رسانه هاي غربي به دليل خصومتي كه 
با ملت ايران داشتند، انتظاري جز همين نوع شيطنت ها نبود زيرا آنان روزي 
را مي ديدند كه سپاه پالايشگاهي چون ستاره خليج فارس را خواهد ساخت 
اما تعجب از كساني است كه از يك طرف در كنار پالايشگاه بزرگ ستاره خليج 
فارس عكس يادگاري گرفته و اعلام مي كنند با اين پالايشگاه، نه تنها كشور از 
واردات بنزين بي نياز مي شود، بلكه ايران به جمع كشورهاي صادركننده بنزين 
مي پيوندد، و از طرف ديگر فعاليت هاي سازندگي سپاه را زير سؤال برده و آن 
را مانع پيشرفت كشور معرفي مي كنند! 5 � سپاه رقيب دولت و رقيب بخش 
خصوصي نيست. سپاه به درخواست دولت پروژه هاي بزرگ را بر عهده مي گيرد 
و با مديريت جهادي كه دارد، صدها پيمانكار داخلي از بخش خصوصي را كه 
هيچ كدام قادر به قبول اين پروژه ها نيستند، به كار مي گيرد. تأمل در اين نكته، 
نشان مي دهد كه در صورت عدم ورود سپاه به چنين صحنه هايي، دولت به 
ناچار بايد اين پروژه ها را به شركت هاي خارجي واگذار كند؛  شركت هايي كه 
بعضاً براي خارج كردن ارز از كشور، حتي نيروي كار عادي را هم از كشورهاي 
خود مي آورند!  سپاه با پذيرش مديريت كلان پروژه ها در قالب پيمانكار، صدها 
شركت داخلي، دهها هزار مهندس ايراني و صدها هزار نيروي كار را در سرتاسر 
كشور فعال ساخته است.  با توجه به آنچه آمد، بسيار روشن است كه از تخريب 

سپاه، چه كساني سود مي برند. 
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رئيس قوه قضائيه: وظيفه داريم امنيت اقتصادي را ايجاد كنيم
رئيس جمهور: مردم كار خود را كردند، اكنون نوبت ماست

رئيس مجلس: دولت آينده بايد  كابينه كار باشد نه خط و خطوط

رئيس جمهور در ابتداي اين همايش ضمن اشاره 
به مجاهدت هاي آيت الله دكتر بهشتي، از وي به 
عنوان معمار بزرگ قوه قضائيه و چهره استثنايي 
حوزه و مديريت ياد كرد و افزود: مجموعه تدابير 
و بيانات شهيد بهشتي درس آموز بود و آن شهيد 
بزرگوار به تربيت جوانان و طلاب براي شناخت 
نيازهاي زمان اهتمام داشت. روحاني در ادامه 
افزود: اگر دست در دس��ت هم دهيم و نگذاريم 
توطئه ديگران كارگر افتد مي توانيم تا پايان قرن 
تا حد زيادي مشكلات گذشته را جبران و حل 
و فصل كنيم. وي گفت: اگر ما مش��كل زيست 
محيطي داشتيم، اگر گرد و غبار زندگي عادي 
مردم را فلج كرد، اگر هواي آلوده سلامت مردم 
را تهديد كرد، اگر كمبود آب زندگي مردم را در 
فش��ار قرار داد، اگر بيكاري به خانواده ها فشار 
آورد، اگر فقر و مش��كلات اقتصادي معيش��ت 
مردم را دچار مش��كل كرد، آيا اينها مش��كلات 
دولت دوازدهم اس��ت يا مشكلات ملت، نظام و 
همه مردم ماست؟ وي افزود: البته كه دشمنان 
ما نمي خواهند ما با هم متحد باشيم و از هر چيز 
جزئي و از هر كاهي كوه مي س��ازند، اينها براي 
ما روشن اس��ت؛ چه زماني بوده اس��ت كه آنها 

بخواهند ما در مسير پيشرفت باشيم. 
   هم�ه موظف هس�تيم به ق�وه قضائيه 

كمك كنيم
رئيس جمه��ور با بي��ان اينكه همه م��ا موظف 
هس��تيم به قوه قضائيه كمك كنيم، ادامه داد: 
رئيس جمهور اگر يكي از وظايفش اجراي قانون 
اساسي اس��ت بخش��ي از اين قانون اساسي كه 
بايد اجرا ش��ود قوه قضائيه و اصولي اس��ت كه 
مربوط به اين قوه اس��ت. روحان��ي اضافه كرد: 
اگر رئيس جمهور درمورد دول��ت و بخش اجرا 
دغدغه خاطر دارد و بايد قانون اساس��ي را اجرا 
كند، درباره قوه قضائيه هم بايد همان دغدغه را 
داشته باش��د زيرا آن نيز بخشي از اصول قانون 

اساسي است.
 وي ادام��ه داد: ترديد ندارم كه امروز اگر س��ه 
قوه كشور تحت فرامين مقام معظم رهبري در 
كنار هم قرار بگيرند بيش از گذش��ته، البته در 
چهارسال گذشته تلاش ما اين بوده كه در كنار 
هم باشيم ممكن اس��ت از همه انرژي حداكثر 
استفاده نشده باشد اما در عين حال هيچ گاه قوه 
مجريه به دنبال تخريب قوه قضائيه، قوه قضائيه 
به دنبال تخريب قوه مجريه، قوه مقننه به دنبال 
تخريب دو قوه ديگر و دو قوه ديگر نيز به دنبال 
تخريب قوه مقنن��ه نبوده اند اما م��ا بايد تلاش 

بالاتري انجام دهيم. 
   بايد در برابر مردم با شفافيت عمل كنيم

رئيس جمهور همچنين تأكيد كرد: قواي مجريه 
و قضائيه بايد در كنار يكديگر با فس��اد مبارزه و 
براي شفافيت و گسترش دولت الكترونيك تلاش 
كنند. روحاني با تأكيد بر لزوم بي طرفي قاضي 
گفت: براي قضاوت، تعلق به جناح چپ و راست 
يا تعلق به قوميت كرد، ترك، بلوچ، فارس، عرب 
و تركمن يا تعلق به ش��يعه و س��ني يا مسيحي 
و مس��لمان موضوعيت ندارد و همه افراد ملت 
در برابر قانون مساوي هس��تند اين متن قانون 
اساسي ماس��ت. وي افزود: خيلي مهم است كه 
هم قاضي و هم ضابط در همه مراحل رسيدگي 

به پرونده ها به خاطر حزب و جناح كسي منتفع 
نشوند؛ البته چنين چيزي نيست اما اگر در دل 
هم خطور كند مسئله است. رئيس جمهور تأكيد 
كرد: دستگاه قضايي بايد مستقل و بي طرف در 
كنار ديگر قوا به فكر س��اختن ايران آباد باش��د 
كه يك بخش بزرگ مشكلات مربوط به عرصه 
اقتصاد است و همه بر اين موضوع تأكيد  دارند. 
وي اضافه كرد: قوه قضائي��ه مي تواند به دولت 
در بخش هاي اقتصادي، محيط زيس��ت و آب 
كمك كند و همه با هم با فس��اد مبارزه و براي 
شفافيت و گس��ترش دولت الكترونيك تلاش 
كنيم و بگذاريم همه چيز شفاف در اختيار مردم 
باش��د. روحاني تأكيد كرد: همه دستگاه ها بايد 
در برابر مردم با شفافيت عمل كنيم و پاسخگو 
باش��يم چرا قوه قضائيه اي��ن كار را نكند؟ چرا 
رسانه ها از باب انتقاد س��ازنده به كمك سه قوه 
نياين��د؟ وي با تكريم ش��خصيت آيت الله آملي 
لاريجاني به عن��وان انديش��مندي فرهيخته و 
مسلط بر فقه و مقتضيات زمان ابراز اميدواري 
كرد: دولت دوازدهم بتوان��د از قوه قضائيه بهره 

بيشتري بگيرد. 
   قراردادن دوست به جاي دشمن خطايي 

استراتژيك است
رئيس مجلس شوراي اسلامي نيز طي سخناني 
در اين همايش گفت: دغدغه هاي شهيد بهشتي 
را بايد امروز هم با جديت پيگيري كرد كه يكي 
از آنها ايجاد س��ازوكار براي فعاليت احزاب در 
اداره كش��ور اس��ت. دكتر لاريجاني با اشاره به 
فعاليت هاي ش��هيد بهش��تي گفت: ايشان در 
تأسيس جمهوري اسلامي و در مجلس خبرگان 
قانون اساسي براي شكل دهي نظام جمهوري 
اس��لامي به ويژه اصل ولايت فقيه خيلي تلاش 
كردند. وي گفت: ايش��ان با آن لسان معقول و 
استدلالاتي كه داش��تند اين ميراث گرانقدر را 
در آن زمان جاانداخته اند و امروز هم بايد آن را 
حفظ كنيم. وي گفت: بايد پايه هايي مانند ولايت 
فقيه كه شهيد بهش��تي آن را ركن مي دانستند 
حفظ و آن قسمت از قانون اساس��ي كه نياز به 
اصلاح دارد، اصلاح ش��ود. لاريجان��ي در ادامه 
گريزي هم به مناقشات داخلي زد و گفت: گاهي 
خط بازي هايي در داخل كشور ديده مي شود كه 
دوستان به جاي آنكه رفتار سختي با دشمنان 

داشته باشند به هم تيراندازي مي كنند.
 وي در همين زمينه افزود: ش��هيد بهشتي در 
مواجهه با ديگران سياس��ت ويژه اي داشت كه 
تفاوتي نس��بت به س��ايرين درباره ايشان ديده 
مي شود. لاريجاني گفت: دكتر بهشتي در مقابل 
ش��ياطين غربي و مخصوصاً امريكا و منافقين 
خيلي صريح و شجاع و روشن حرف مي زدند؛اما 
در مقابل دوس��تان داخل كه ب��ه دليل كمبود 
تحليل يا نارسايي بينشي كاستي هايي داشتند 
با مدارا عمل مي كرد. وي گفت: ما امروز نيز به 

اين سبك و سياق نيازمنديم. 
   كابين�ه آينده بايد كابينه كار باش�د نه 

خط و خطوط
رئيس مجلس شوراي اسلامي در ادامه با تأكيد 
بر اينكه تا اقتص��اد ما پويا نش��ود با روش هاي 
وصله پينه اي نمي ش��ود كار را پيش برد، گفت: 
ما احتياج به يك تصوير روشن از شرايط فعلي 

و ي��ك هماهنگي ت��ام و تمام در مس��ائل اداره 
كشور داريم و حتماً بايد از مس��ائل حاشيه اي 

پرهيز كرد. 
وي تصريح كرد: جدال هايي كه امروز دركشور 
وجود دارد حتماً راه غلطي است. بارها رهبري 
فرمودند روي مس��ائل اصلي تأكي��د كنيد اين 
جدال هايي ك��ه امروز مي بينيد مس��ئله اصلي 
است يا فرعي؟ لاريجاني مس��ئله اصلي كشور 
را وضعي��ت اقتصادي دانس��ت و ادام��ه داد: تا 
اقتصادمان توليد محور و صادرات محور نش��ود 
نمي توانيم ايجاد ثروت كني��م. رئيس مجلس 
شوراي اسلامي افزود: در بعضي از جاها احتياج 
به جراحي در شرايط اقتصادي كشورمان داريم. 
وي در ادامه گف��ت: قانون برنام��ه وجود دارد، 
هدف هم مشخص است كه اقتصاد بايد مسئله 
اصلي باش��د اما آن دوش هايي ك��ه بايد زير بار 
اين مس��ئله بروند بايد افراد كارآمدي باش��ند 
و كابينه آينده باي��د كابينه كار باش��د نه خط 
و خطوط. رئيس مجلس ش��وراي اس��لامي به 
برخي از س��هم خواهي ها از دولت در رس��انه ها 
اش��اره كرد و گفت: گاهي در رسانه ها مي بينم 
سهم خواهي از دولت مطرح مي شود كه حتماً 
روش نادرس��تي اس��ت هر فرد كارآمد انقلابي 
كه بتواند در ش��رايط فعلي بخشي از مشكلات 
را حل كند بايد مورد حمايت همه باش��د. وي 
افزود: من در يكي از رسانه ها ديدم كه نوشته بود 
اين انتخابات يك رفراندوم براي كشور بود، اين 
حرف ها ايجاد حساس��يت مي كند، آنها خلاف 
مي گويند. انتخابات بود، رفراندومي نبود، اينها 
را هم بايد در نظر گرفت تا ذهن ها روي موضوع 
اصلي كشور متمركز شود. رئيس مجلس شوراي 
اسلامي گفت: از رئيس جمهور مي خواهيم كه 
معيار اصلي انتخاب كابينه آين��ده را انقلابي و 
كارا بودن وزرا قرار دهد. لاريجاني افزود: كابينه 
آينده چراغ آينده ماست و نش��ان مي دهد كه 
مي توانيم بر مشكلات جامعه فايق بياييم يا خير 
و اين موضوع بدون هماهنگي كامل قواي س��ه 

گانه امكانپذير نيست. 
   اس�تقلال دس�تگاه قضاي�ي نبايد زير 

سؤال برود
بخش پاياني همايش قوه قضائيه نيز به سخنان 
آيت الله آملي لاريجاني اختصاص داش��ت. وي 
در اين همايش اس��تقلال دس��تگاه قضايي را 
مورد توجه و تأكيد قرار داد و گفت: اس��تقلال 
قاضي و دستگاه قضايي را ارج مي نهيم و اين به 
نفع همه نظام است. آيت الله آملي لاريجاني به 
اصل 57 قوه قضائيه اش��اره كرد و افزود: در اين 
اصل اس��تقلال همه قوا ذكر ش��ده است اما در 
اصل 56 دوباره تصري��ح مي كند كه قوه قضائيه 
قوه اي مستقل است و اين اصرار بر استقلال قوه 
قضائيه كه البته غيراز استقلال قاضي است امر 
بسيار پراهميتي اس��ت و اصرار قانون اساسي و 
نويس��ندگان آن و رأي دهندگان به اين قانون 

بي وجه نيست. 
رئيس قوه قضائيه افزود: اس��تقلال يعني اينكه 
تحت تأثير قواي ديگر يا فش��ارهاي سياسي و 
اجتماعي نخواهد حكم صادر كند. وي در عين 
حال گفت: ما نمي خواهيم دي��وار و حصار دور 
قوه قضائيه بكشيم و قضات و مسئولان دستگاه 

قضايي را مصون از خطا نمي دانيم و اين روشن 
است اما فصل الخصومه بودن ماهيت كار قاضي 

است و اين را نبايد از بين ببريم. 
   حرف دشمن از حلقوم چه كساني  در مي آيد

رئيس دستگاه قضا در بخش ديگري از سخنانش 
به موضوع اهميت مقابله با نفوذ دشمن و نقش 
قوه قضائيه اشاره و تصريح كرد: امروز شناخت 
و س��خن و نفوذ دشمن به ش��ناخت ما در دنيا 
كمك خواهد كرد و قوه قضائيه در اين مس��ير 
به دنبال انجام وظايف خود اس��ت و با نفوذي ها 
مقابله مي كند البت��ه مقابله در چارچوب قانون 
است ناگفته نماند بايد توجه داشته باشيد نفوذ 
سياسي يعني اينكه افراد طوري اراده هايشان را 
انجام مي دهند كه خودشان مي خواهند و نفوذ 
فرهنگي آن اس��ت كه به ص��ورت نرم، فرهنگ 
خود را در جامعه ها توسعه دهند. وي ادامه داد: 
چرا ما اين فرهنگ غني و اس��لامي را تبديل به 
فرهنگ بيگانه كنيم و اين در صورتي است كه 
فرهنگ بيگانه با تمام قوا در حال وارد شدن به 
كشورمان اس��ت، گاهي به عنوان كار اقتصادي 
و گاهي به صورت سيس��تم شبكه هاي مجازي 
و با اين ادعا كه به دنبال كار فرهنگي هس��تيم. 
آيت الله آملي لاريجان��ي گف��ت: در واقع تمام 
اين كارها جدا كردن مل��ت ما از فرهنگ اصيل 
اسلامي و انقلابي ماس��ت، ما چطور مي توانيم 
رفت��ار خصمانه امريكايي ه��ا را فراموش كنيم. 
همين چند روز پيش وزير امور خارجه امريكا با 
پررويي تمام مي گويد ما به ايران و عملكرد آن 
اشراف داريم و هدف ما تغيير فرهنگ جمهوري 

اسلامي ايران است. 
آيت الله آملي لاريجاني افزود: بايد حواس��مان 
باش��د كه در داخل نظام حرف هاي دش��من از 
حلقوم چه كس��اني درمي آي��د. وي گفت: قوه 
قضائيه بايد به طور ويژه مقابل اين نفوذ دشمن 
كه فراتر از نفوذ اس��ت بايس��تد زيرا كساني كه 
در داخل با امني��ت كلي نظام مس��ئله دارند و 
چالش ايجاد مي كنند اينها مصداق افس��اد في 

الارض هستند. 
وي با اشاره به اينكه دشمن با صراحت و وقاحت 
تمام مي گويد ما به دنبال تغيير نظام جمهوري 
اسلامي ايران هستيم گفت: اگر كساني در درون 
نظام دستانش��ان را براي دوستي با اين دشمن 
وقيح دراز مي كنند بايد ب��ا آنها برخورد موجه، 

مستدل و قانوني داشته باشيم. 
رئيس ق��وه قضائيه اف��زود: در اين چند س��ال 
عليه رهبري، عليه دس��تگاه قض��ا و رئيس آن، 
عليه ش��وراي نگهب��ان و دبير آن، عليه س��پاه 
پاسداران و سپاه قدس و هر آنچه رنگي از نظام 
دارد هجم��ه كردند و به نظر مي رس��د فتنه اي 
دركار اس��ت. آملي لاريجاني گفت: مس��ئولان 
نظام بايد همدل و هماهنگ باشند منتهي خط 

دشمن را تشخيص دهند.
 وي افزود: اگر دش��من در باره س��پاهي كه در 
مقابل هجمه هايش شجاعانه سينه سپر كرده 
و افتخ��ار نظام اس��ت؛ زمزمه مي كند س��پاه را 
به عنوان نيروي نظامي يك كش��ور در ليس��ت 
تروريست ها قرار مي دهد و تا اين حد با وقاحت 
جلو آمده است بايد مسئولان همدل و هماهنگ 

در مقابلش بايستند. 
   همه نگاه ها بايد معطوف به داخل باشد

رئيس دستگاه قضا با اش��اره به اينكه در مقابل 
هجمه هاي دشمن بايد به استعدادهاي داخلي 
كشورمان برگرديم و توجه كنيم گفت: اگر اين 
كش��ور بخواهد در مقابل تحريم ه��اي ظالمانه 
بايستد بايد همه نگاه ها معطوف به داخل باشد. 
آملي لاريجاني افزود: البته اين موضوع با برقرار 
كردن ارتباط با ديگر كشورها منافاتي ندارد اما 
عقل حكم مي كند اين همه ج��وان و صاحبان 
سرمايه اي كه در كش��ور داريم برايشان فضاي 
كار فراهم كنيم چرا كه اگر اين فضا مهيا ش��ود 

آنها هم كار خواهند كرد.
 وي گفت: ما بايد خطوط قانوني را براي سرمايه 
داران ترسيم كنيم چرا كه اين مهم بهترين راه 
براي پيش��برد اهداف اقتصاد مقاومتي خواهد 
بود. آملي لاريجاني افزود: ما وظيفه داريم امنيت 
اقتصادي را در كشور ايجاد كنيم كه اين امنيت 
دو ب��ال دارد يكي برخورد با مفاس��د اقتصادي 
و رانت خواري و ديگري تضمي��ن امنيت براي 
س��رمايه گذاري. وي گفت: سرمايه گذار انتظار 
دارد دس��تگاه هاي اجرايي كش��ور ب��ه صورت 
عادلان��ه با وي رفت��ار كنند نه اينك��ه به خاطر 
نزديكي فلان كس با فلان دستگاه يا دادن رشوه، 

كار برخي ها راه بيفتد و بقيه را ناديده بگيرند. 
آملي لاريجاني ب��ا بيان اينكه اص��ل برخورد با 
فس��اد اقتصادي و تضمين س��رمايه گذاري زير 
نظر دادگس��تري ها فعال ش��ده اس��ت، گفت: 
دس��تگاه قضا در اين زمينه هنوز ج��ا براي كار 
زياد دارد. آملي لاريجاني افزود: دس��تگاه قضا 
و نيروهاي قضايي نبايد اشكالات بي وجه براي 
توليد كنندگان و س��رمايه گذاران ايجاد كنند. 
رئيس دس��تگاه قضا افزود: اگ��ر برخورد قاطع 
و قانوني با همه مظاهر فس��اد انجام شود و اين 
برخورد فرهنگ ش��ود اين بساط ها نيز برچيده 
خواهد ش��د و امني��ت اقتصادي ني��ز تضمين 

مي شود. 

با حكم فرمانده معظم كل قوا
حجت الاسلام محمدحسني

رئيس سازمان عقيدتي سياسي ارتش شد
حضرت آيت الله خامنه اي، رهبر معظم انقلاب اسلامي و فرمانده كل قوا در 
حكمي حجت الاسلام آقاي حاج شيخ عباس محمدحسني را به رياست 

سازمان عقيدتي سياسي ارتش جمهوري اسلامي ايران منصوب كردند. 
متن حكم فرمانده كل قوا به اين شرح است: 

بسم الله الرّحمن الرّحيم
جناب حجت الاسلام آقاي حاج شيخ عباس محمدحسني

نظر به تعهّد و شايستگي و تجارب ارزنده، شما را به رياست سازمان عقيدتي 
سياسي ارتش جمهوري اسلامي ايران منصوب مي كنم. ارتقاي هوشياري 
و بصيرت ديني و انقلابي آحاد ارتش جمهوري اسلامي ايران و خانواده آنان، 
افزايش روحيه  صميميت بين كاركنان ارتش با ساير نيروهاي مسلح و تعامل 
اثربخش با فرماندهي كل آجا، مورد انتظار اس��ت. از تلاش هاي ارزشمند 
جناب حجت الاسلام آقاي حاج سيد محمدعلي آل هاشم در طول خدمت 
تشكر و قدرداني مي كنم و توفيق خدمت بيشتر ايشان در سنگر امامت جمعه 

و توفيق همگان را از خداوند متعال مسئلت دارم. 
سيد علي خامنه اي ۱۱ تير ۱۳۹۶

دبير شوراي عالي امنيت ملي: 
مردم عراق ثابت كردند امنيت خريدني نيست

مردم عراق ثاب�ت كردند امنيت خريدني نيس�ت و به ج�اي اعتماد 
ب�ه قدرت ه�اي خارجي ب�ا ات�كا به خ�ود و بس�يج مردمي ش�كل 
گرفته بر اس�اس فت�واي مرجعي�ت به اين پي�روزي دس�ت يافتند. 
امير دريابان علي شمخاني روز گذشته در آيين آغاز به كار نهمين اجلاس 
مجمع عمومي اتحاديه راديو تلويزيون هاي اس��لامي گفت: امروز مفهوم 
رسانه هم در كاركرد و هم در تأثير و نفوذ دچار دگرگوني جدي شده است. 
او با بيان اينكه آمار رسانه هاي ميليوني و آمار فضاي مجازي ميلياردي است، 
تصريح كرد: ما حتماً بايد در اين اتحاديه مسير خود را در اين موضوع متمركز 
كنيم.  دبير شوراي عالي امنيت ملي با اشاره به دو رويداد بزرگ حج و اربعين 
به عنوان پايگاه تجمع مسلمانان افزود: بايد رسانه هاي اسلامي اين دو رويداد 
را به سمتي ببرند كه دغدغه اصلي جهان اسلام يعني مسئله فلسطين در 
آن جلوه گر شود. وي گفت: راهبرد »هر مستضعف مظلوم يك رسانه« بايد 
سرلوحه فعاليت رسانه هاي مستقل جهان در مسير آگاه سازي افكار عمومي 
قرار بگيرد. شمخاني در ادامه با تأكيد بر ضرورت تبيين اهداف انقلاب اسلامي 
در فضايي كه نظام سلطه بر ايجاد فتنه هاي مذهبي در جهان اسلام متمركز 
شده است، گفت: همه مذاهب و حكومت هاي اسلامي در مسير تحقق اهداف 
حق طلبانه بايد انقلاب اسلامي را مدافع و پشتيبان خود بدانند و جمهوري 
اسلامي ايران را متحد راهبردي خود ببينند. نماينده مقام معظم رهبري 
تأكيد كرد: بايستي از هرگونه افراط گري مذهبي در رسانه ها و نزاع هايي كه 
صرفاً منافع سرويس هاي اطلاعاتي بيگانه و نظام سلطه را محقق مي سازند 
پرهيز شود و ظرفيت هاي جهان اسلام به سمت امور اصلي و اولويت هايي 
همچون رشد اقتصادي، قدرت يافتن در معادلات جهاني و استقرار صلح و 

امنيت هدايت شود. 
امير دريابان شمخاني همچنين از مديران و اصحاب رسانه هاي كشورهاي 
اسلامي خواست كه با گام برداشتن در مسير گسترش فرهنگ، هنر و تمدن 
اسلامي، ضمن توليد مدياي حلال زمينه استفاده مخاطبان خود از مدياي 
مباح را نيز فراهم كنند. وي افزود: بايد اتاق فكر و ستاد راهبري اتحاديه راديو 
و تلويزيون هاي اسلامي به صورت مستمر و به هنگام رسانه هاي جهان اسلام 
را نس��بت به اولويت هاي پيش رو آگاه كند و اجازه ندهد موضوعات فرعي 
جانشين مسائل اصلي شود. ش��مخاني در ادامه ضمن تبريك آزادسازي 
ش��هر موصل به مرجعيت ديني، دولت و ملت عراق تصريح كرد: موفقيت 
خيره كننده جريان مقاومت در عراق و سوريه نشان داد كه امنيت كالايي 
قابل خريداري با دلارهاي نفتي نيست و فقط با مجاهدت و فداكاري و اتكا به 

ظرفيت هاي بومي حاصل مي شود. 

لحن آشتي جويانه متناسب با دشمني امريكا نيست
دول�ت ادبيات ديپلماس�ي خارجي خ�ود را در مقابل اروپ�ا و امريكا 
تغيير دهد. لحن آش�تي جويانه متناسب با دش�مني امريكا نيست. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، محمدنبي حبيبي، دبيركل حزب مؤتلفه 
با اشاره به گزارش سازمان ملل و اظهارات اخير دبيركل اين سازمان، گفت: 
سازمان ملل در همراهي با امريكا در نقض برجام ترديد ندارد، بنابراين دولت 
بايد مراقبت و به اين امر اعتراض كند. حبيبي اظهار داشت: گزارش آژانس 
بين المللي انرژي اتمي و نيز سازمان ملل در مورد برجام هيچ اشاره اي به 
بدعهدي و نقض عهد امريكايي ها ندارد و يك سويه در مورد اقدامات ايران 
اظهار نظر مي كند. گويي هيچ تعهدي در برجام از سوي امريكا و پنج كشور 
ديگر نبوده است. وي با اشاره به س��فر وزير امور خارجه كشورمان به اروپا 
تأكيد كرد: شايسته است كه وزير امور خارجه گزارش سفر را به ملت ارائه 
دهد زيرا روابط اروپا و ايران نياز به يك بازنگري جدي دارد. اتحاديه اروپا در 
وضع تحريم هاي جديد به امريكا پيوسته است و فهرستي جديد را به تصويب 
رسانده است.  حبيبي افزود: اينكه خيال كنيم اروپايي ها مسيري به جز امريكا 
در برجام طي مي كنند، تصور نادرستي است. امريكايي ها سر خصومت با 
ايراني ها را دارند و جز به شكست و عقب نشيني جمهوري اسلامي به چيز 
ديگر فكر نمي كنند. دبيركل حزب مؤتلفه اسلامي در مورد حاشيه سازي هاي 
رئيس جمهور در مورد منشأ مشروعيت ولايت، حمله به سپاه و… گفت: 
حاشيه سازي در هر صورت به ضرر دولت است. آقاي رئيس جمهور نبايد خود 
به حاشيه سازي بپردازند اما متأسفانه در مواقعي پرداخته اند. وي همچنين با 
اشاره به مصادره برج بنياد علوي در نيويورك اظهار كرد: امريكايي ها دائماً بر 
اوراق سياه پرونده ارتباط با ايران مي افزايند و همان طوري كه بارها گفته ايم 
داشتن حسن نيت به آنها يك اشتباه استراتژيك است. دبيركل حزب مؤتلفه 
خاطرنشان كرد: دولت بايد ادبيات ديپلماسي خارجي خود را به ويژه در مقابله 
با اروپا و امريكا تغيير دهد. لحن آشتي جويانه و سازش به هيچ وجه متناسب با 

نوع دشمني و خصومت ورزي امريكا نيست. 

تبريك 160 نماينده مجلس برای آزادی موصل
نماين�دگان مجل�س در بياني�ه اي ك�ه ب�ه امض�اي ۱۶0 نف�ر از 
وكلاي مل�ت رس�يده اس�ت، ضم�ن تبري�ك آزادس�ازي موصل، 
اع�لام كردن�د آزادس�ازي موص�ل ع�راق ب�ا حداق�ل هزين�ه 
شكس�ت فاحش�ي ب�راي امري�كا و اذن�اب منطق�ه اي اش ب�ود. 
به گزارش فارس، 160 نفر از نمايندگان مجلس شوراي اسلامي در بيانيه اي 
ضمن تبريك آزادس��ازي موصل به دولت، مجلس، مردم و حشدالشعبي 
عراق و همچنين مستشاران نيروي قدس س��پاه پاسداران، آن را شكست 
فاحش��ي براي امريكا و هم پيمانانش برشمردند. محمدحسين فرهنگي، 
عضو هيئت رئيسه مجلس در قرائت بخشي از اين بيانيه گفت: نمايندگان بر 
اساس اين بيانيه، ضمن تبريك آزادسازي موصل با حداقل هزينه به دولت، 
مجلس، مردم و حشدالشعبي عراق و همچنين مستشاران نيروي قدس سپاه 
پاسداران اين پيروزي را نشانه اي از شكست امريكا و هم پيمانانش و حاميان 

منطقه اي داعش و گروه هاي تروريستي برشمردند. 

      فارس: سيد جواد ابطحي، نماينده خميني شهر در مجلس از تقديم 
طرح سؤال از رئيس جمهور درباره نابساماني مؤسسات مالي و اعتباري با 

130 امضا به هيئت رئيسه مجلس خبر داد. 
     تسنيم: رئيس جمهور در پيامي درگذش��ت مرحوم حاج سيدرضا 
نيري يار ديرين امام و انقلاب و پيشكس��وت عرصه احسان و نيكوكاري 

را تسليت گفت. 

دكتر يدالله جواني

     گزارش یک 

همايش قوه قضائيه كه روز گذشته با حضور رؤس�اي سه قوه برگزار شد، 
فضاي متفاوتي را تجربه كرد. اين همايش نخستين اجلاسي بود كه پس از 
انتخابات رياست جمهوري برگزار مي شد و يك پيام آشكار داشت؛ دوران 
رقابت ها تمام شده و اكنون بايد حل مشكلات اقتصادي و توجه به مطالبات 
مردم سرلوحه كارها قرار گيرد. از اين رو بود كه روحاني به عنوان نخستين 
سخنران اين همايش ضمن پذيرش تلويحي برخي اشتباهات در انتخابات 
تصريح كرد: امروز در شرايط خوب پس از انتخابات به سر مي بريم و نبايد 
بار ديگر به دوران رقابتي انتخابات بازگرديم. هر انتخاباتي هم ممكن است 
نقص و ايرادي داشته باشد و هيچ كدام از ما هم معصوم نيستيم، اما مردم ما 
با رشادت و نشاط به صحنه آمدند و آنها كار خودشان را به خوبي انجام دادند 

و امروز نوبت ما است، يعني ما مسئولان امروز بايد مشكلاتي را كه پيش رو 
داريم با يكديگر حل كنيم. پس از آن بود كه علي لاريجاني هم با اشاره به 
كابينه دوازدهم گفت: قانون برنامه وجود دارد هدف هم مشخص است كه 
اقتصاد بايد مسئله اصلي باشد اما آن دوش هايي كه بايد زير بار اين مسئله 
بروند بايد افراد كارآمدي باشند و كابينه آينده بايد كابينه كار باشد نه خط 
و خطوط. س�خنران پاياني اين اجلاس هم آيت الله آملي لاريجاني بود. او 
ضمن تأكيد بر استقلال دستگاه قضايي، مس�ئله امنيت سرمايه گذاري 
در كش�ور را مورد توجه قرار داد و گفت: ما وظيفه داريم امنيت اقتصادي 
را در كشور ايجاد كنيم كه اين امنيت دو بال دارد؛ يكي برخورد با مفاسد 
اقتصادي و رانت خ�واري و ديگري تضمين امنيت براي س�رمايه گذاري. 

عرفان كوچاري |   تسنيم 


